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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 19/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 8 de juliol del 2013 
Horari: de 19:15 a 21 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Francesc Feliu Rossell, cap de secció de Gestió de Residus i Neteja Viària 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU  
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
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Excusen l’absència: 
 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Muñoz Balart, vocal de la CUP (5%) 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior.  
2. Valoració de la implantació de la xarxa de recollida pneumàtica al Centre i informació 

sobre el seu manteniment. 
3. Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d'Ecosistemes. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat.  
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 

 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
El president del Consell, Jordi Font, diu als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta 
del 17 de juny de 2013 i també pregunta al secretari delegat, en Melcior Manau, si tenim 
el quòrum necessari per aprovar-la. 
 
El secretari delegat, en Melcior Manau, li respon que no hi ha prou quòrum per poder 
aprovar l’acta, ja que ens falten 2 vocals. 
 
A continuació, s’acorda que s’esperarà al transcurs de la reunió per veure si van arribant 
més vocals, per tal que al final de la sessió es pugui aprovar l’acta, cosa que finalment 
es fa al llarg de la presentació del tercer punt de l’ordre del dia. 
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2. Valoració de la implantació de la xarxa de recollida pneumàtica al Centre i informació 
sobre el seu manteniment 
 
El president del Consell, Jordi Font, dóna la benvinguda al senyor Francesc Feliu 
Rossell, cap de secció de Gestió de Residus i Neteja Viària, i ens fa saber que ha vingut 
per explicar-nos i valorar el funcionament de la xarxa de recollida pneumàtica ara que ja 
fa uns mesos que està en funcionament. Recorda que diversos vocals van demanar en 
anteriors consells que ens ho vinguessin a explicar. 
 
Seguidament, Jordi Font cedeix la paraula al cap de secció de Gestió de Residus i 
Neteja Viària, Francesc Feliu. 
 
Pren la paraula en Francesc Feliu, que en primer lloc comenta que l’explicació que ens 
farà seguidament s’entendrà millor quan es visitin les instal·lacions de la central de la 
xarxa de recollida pneumàtica, tal com s’ha demanat i que està previst de visitar. A 
continuació ens fa una explicació acurada del funcionament d’aquesta xarxa mitjançant 
una presentació audiovisual. 
 
Un cop acabada l’explicació, el president del Consell obre el torn de paraules i, per 
començar, ell mateix pregunta si es tenen en compte els problemes importants com ara: 
els sorolls, la pudor i la brutícia. 
 
En Francesc Feliu li respon que, pel que fa als sorolls, es produeixen quan l’aigua baixa 
amb massa cabal i provoca un xiulet. Expressa que van canviar l’orientació dels filtres i 
ara s’ha reduït bastant el soroll. Pel que fa a la brutícia i la pudor, comenta que disposen 
d’un servei de recollida on el camioner va sol, i això fa que no pugui baixar a recollir les 
restes de brutícia. Per això, ens fa saber que tenen un altre servei de neteja que és 
igual que el de la resta de la ciutat, per recollir el que queda a terra. 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny i expressa que tant a la pl. del Pi-pi com al c. 
de Josep Renom cantonada amb Corominas hi ha molta brossa i que fins hi tot tapen 
els contenidors o la deixen al terra en un costat. Comenta que al c. de Garcilaso davant 
de les Escolàpies les bústies estan molt brutes i que a l’estiu tot fa més pudor. 
 
En Francesc Feliu li respon que els serveis de neteja hi passen i que s’està estudiant la 
manera de netejar les bústies, ja que en no ser de ferro no se’ls pot llençar aigua 
constant. Seguidament, li fa saber que pren nota de la seva queixa i que s’establirà un 
període de revisió constant durant 15 dies per veure quina hora de recollida és més 
efectiva. També l’informa que faran seguiment de la pl. del Pi-pi. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i proposa la possibilitat de col·locar 
cartells informatius a les bústies per tal de corregir els mals hàbits de la gent i que siguin 
més cívics. 
 
En Francesc Feliu li respon que no s’ho han plantejat, perquè qui no vol llençar les 
escombraries al lloc adequat, tampoc ho farà amb un cartell. Explica que ells 
s’encarreguen d’esbrinar quina persona o quines empreses les llencen malament, per 
després parlar-hi i corregir-ho.  
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Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i pregunta per la possibilitat de denunciar 
la persona que les està llençant malament. 
 
En Francesc Feliu li respon que evidentment està regulat per l’ordenança municipal però 
que és complicat, ja que el servei d’inspectors no pot sancionar, ha de fer-ho la policia. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira i expressa que molts fanals de la ciutat i 
elements metàl·lics s’estan fent malbé a causa de les miccions dels gossos i que el cost 
de la reposició d’aquests elements cada l’any és molt elevat. Proposa de fer una 
campanya de consciència als ciutadans, on es mostrin xifres reals de les despeses que 
ocasiona aquest mal hàbit. 
 
Pren la paraula el senyor Ramon Chulilla i expressa que l’Ajuntament potser hauria 
d’invertir uns diners per adequar llocs on els gossos puguin orinar, ja que, si no, 
pregunta on ho han de fer els animals. 
 
Pren la paraula el president del Consell i li respon que, en qualsevol cas, els propietaris 
dels gossos haurien de pagar una taxa per fer ús d’elements de la ciutat que després 
s’han de canviar perquè estan malmesos i ho paguem entre tots, fins i tot els que no 
tenim gossos. De tota manera, comenta que en un pròxim Consell s’intentarà que vingui 
algun tècnic a explicar-nos aquest tema, ja que sempre que se’n parla hi ha un interès 
general. 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny i pregunta si els serveis de neteja a l’agost 
seran els mateixos d’ara o si hi haurà menys serveis. 
 
En Francesc Feliu li respon que pel que fa al servei de la recollida pneumàtica 
funcionarà igual que ara, però pel que fa als serveis de neteja viària no passaran amb 
tanta freqüència. 
 
Pren la paraula Jordi Font, i pregunta pels costos de manteniment fent referència als 
desperfectes que hi ha hagut a les rajoles d’alguns carrers. També pregunta pels 
embossaments i la recollida d’alguns elements que no estaven dipositats correctament. 
D’altra banda, vol saber si el contracte amb SMATSA ha canviat, ja que abans ells 
mateixos recollien la brossa del Centre i ara ja hi ha el servei de la recollida pneumàtica. 
 
En Francesc Feliu li respon que les rajoles no entren dins les despeses de 
manteniment, sinó que estan dins la garantia de l’obra i ho ha pagat l’empresa externa a 
l’Ajuntament. Pel que fa a les despeses de manteniment, estan funcionant amb el 
contracte que tenien previ de Can Llong, que incloïa una persona i mitja per a les 
operacions de manteniment de Can Llong i la part petita del Centre. Ens fa saber que 
amb l’oferta que va fer la UTE guanyadora de la xarxa pneumàtica, una de les millores 
era oferir una persona més per fer tasques de gestió i manteniment un cop acabada 
l’obra. Per aquest motiu, ara disposen de dues persones i mitja fins al gener del 2014. 
Pel que fa al contracte amb Smatsa, estava recollit en el plec que la pneumàtica 
recolliria la brossa del Centre i que aquesta gent passaria a tenir altres tasques. Ara fan 
tasques que a l’Ajuntament els va semblar interessants, com ara reforçar la recollida 
d’escombraries que queda als voltants dels contenidors. 
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A continuació el president del Consell, Jordi Font, proposa fixar una data per fer la visita 
a la central de la xarxa de recollida pneumàtica. 
 
En Francesc Feliu, cap de secció de Gestió de Residus i Neteja Viària, ens fa saber que 
si hi anem al matí podrem veure la central com interacciona, però que si hi anem a la 
tarda ja no veurem el funcionament. 
 
Finalment s’acorda que es faran diverses propostes i quan s’hagi escollit la que millor 
vagi a tothom ho comunicarem al departament per tal de fer la visita. 
 
El president del Consell, Jordi Font, acomiada al cap de secció de Gestió de Residus i 
Neteja Viària, Francesc Feliu, i passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

3. Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d'Ecosistemes 
 
En primer lloc, i abans de començar amb aquest punt de l’ordre del dia, el president del 
Consell, Jordi Font, ho aprofita per aprovar l’acta anterior, ja que durant la sessió ha 
anat arribant gent i tenim el quòrum necessari per aprovar-la. Així doncs, queda 
aprovada l’acta anterior de data 17 de juny de 2013. 
 
Seguidament, dóna la benvinguda i agraeix la presència al regidor de Sostenibilitat i 
Gestió d’Ecosistemes, Lluís Monge, i li cedeix la paraula per tal que ens expliqui les 
línies de treball que s’utilitzen des del seu departament. 
 
Pren la paraula el regidor de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes, Lluís Monge, que en 
primer lloc ens informa que l’explicació serà breu i ràpida, per tal d’ocupar el temps 
establert en cada punt de l’ordre del dia i no allargar-se. Expressa que si posteriorment 
algú esta interessat a aprofundir sobre algun dels temes tractats no hi haurà 
inconvenient. 
 
Seguidament, ens fa saber que la setmana passada es va fer una campanya de 
diagnòstics energètics a establiments comercials, on es van barrejar els conceptes de 
crisis econòmica i energia. Explica que es va arribar a la conclusió que si no es fa un 
esforç per rebaixar el consum d’energia, no sortirem d’aquesta crisi. 
 
A continuació ens explica mitjançant una presentació audiovisual les línies de treball 
que utilitzen des de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes. Dins aquestes línies 
destaquen quatre blocs: gestió del cicle de l’aigua, sostenibilitat urbana, gestió del rodal 
i parcs periurbans. 
 
Acabada l’explicació, torna a insistir que si algú està interessat a desenvolupar algun 
dels temes es poden comentar, així com fer-li arribar tota la informació que necessiti. 
 
El  president del Consell, Jordi Font, agraeix les explicacions i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira i expressa que en els passats consells de 
districte diverses vegades s’ha parlat de la contaminació de l’aire, ja que som el districte 
de la ciutat que més ens afecta. Comenta que aquest tema té a veure amb el pla de 
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mobilitat. Proposa que després de l’estiu, en algun Consell de Districte, se’ns vinguin a 
explicar solucions i mesures que cal adoptar al respecte. 
 
Pren la paraula el regidor de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes, Lluís Monge, i li 
respon que a la ciutat hi ha dues estacions que controlen la contaminació atmosfèrica, 
una a la ctra. de Prats i Lluçanès i l’altra al c. de l’Escola Industrial. Expressa que, en 
qualsevol cas, es poden fer saber aquestes mesures per prendre consciència, però 
insisteix que caldria un canvi radical, començant per reduir el transport i en 
conseqüència, es reduirien els gasos que aquests provoquen. 
 
Pren la paraula el senyor Manel Ruiz, que comenta que és evident que els cotxes 
contaminen molt, però també expressa que tenim un transit constant d’avions que 
també contaminen molt i potser s’hauria de tenir en compte. 
 
En Lluís Monge, regidor de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes, li respon que el 
transport aeri desgasta la capa d’ozó i això també és evident. Comenta que el 94% de 
mercaderies es transporten amb vaixell i hi ha canals que han hagut de suspendre 
aquest transport i buscar altres rutes perquè l’aigua ja està molt contaminada. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Fidel i pregunta pels horts. Expressa que ells, com a 
AMPA, volien demanar-ne un per treballar pedagògicament amb els nens i nenes i vol 
saber com ho han de fer. 
 
En Lluís Monge, regidor de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes, li respon que volen 
accelerar el procés per recuperar tots els horts dels quals no se’n faci ús i oferir-los a 
altres ciutadans que facin la petició. Comenta que també s’està estudiant la possibilitat 
de conrear en espais urbans, és a dir, en solars que hagin quedat buits al enderrocar 
fabriques o edificis vells. Explica que aquest estudi és complex, ja que aquests solars 
cal que reuneixin unes característiques bàsiques per poder-hi treballar, com ara: que el 
sòl estigui en bones condicions sense cap tipus de residu tòxic o que tinguem a l’abast 
un punt d’aigua pròxim, entre d’altres. 
Per acabar ens fa saber que la convocatòria es farà pública en el seu moment, perquè 
tothom que vulgui ho pugui sol·licitar. 
 
El  president del Consell, Jordi Font, agraeix les explicacions i passa al següent punt de 
l’ordre del dia. 
 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
El president del Consell, Jordi Font, explica que aquesta vegada només s’ha celebrat el 
Consell de Ciutat. Seguidament cedeix la paraula al representant del Consell de Ciutat, 
Lluís Saila, per tal que ens informi del que es va tractar en l’ultima reunió. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Saila, representant del Consell de Ciutat, i fa saber que 
el Consell va tenir lloc el passat 27 de juny del 2013 al Casal Pere Quart. Seguidament 
fa una lectura de tot el que es va tractar: 
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“L’acte de la sessió anterior del Ple del Consell Ciutat, es va aprovar, encara que era del 
9 de maig de l’any passat. 
 
En primer lloc es va començar pel cinquè punt de l’Ordre del dia (La política Municipal 
d’Habitatge: accions i estratègies prioritàries en el context actual. L’habitatge, una eina 
de cohesió social de la ciutat): 
 
La regidora Marta Farrés va estar parlant dels problemes d’habitatge deguts a les 
hipoteques, dels problemes energètics i dels problemes dels pisos buits. 
 
A la ciutat hi havia un nou escenari a causa de l’augment de les taxes d’atur, la 
finalització dels subsidis i a la congelació i reducció de les ajudes socials comportava a 
l’augment de les famílies amb ingressos inferiors als 500 euros. També comportava el 
sorgiment de dificultats greus per poder fer front a les despeses de subministraments 
d’aigua i de llum, el que s’anomena la pobresa energètica. 
 
Tot això comporta l’augment d’habitatges compartits amb la proliferació de problemes 
de convivència o de tensió veïnal. 
 
El que es pretén en aquests moments es adaptar la política d’habitatge municipal (PLH 
2008-2014) a la nova realitat sorgida de la recessió econòmica i a un nou entorn 
normatiu encara en procés de definició. 
 
Proposta de mesures orientades a resoldre les actuals necessitats residencials dels 
ciutadans i a la corresponsabilitat dels diferents actors implicats: administracions, 
institucions financeres, entitats del tercer sector i grups de defensa dels drets dels 
ciutadans, entre d’altres. 
 
En aquests moments hi ha 8.000 famílies que viuen en habitatges de protecció oficial. 
Hi ha 282 habitatges dotacionals per a gent gran i persones amb diversitat funcional 
(Complex de Sant Oleguer, Complex Alexandra i complex del Parc Central). 
 
Hi ha 552 habitatges nous projectats en el Pla 2008-2013, pendents que s’obrin vies de 
finançament. Les mesures més urgents van destinades al voltant de 1.000 famílies amb 
la problemàtica greu d’habitatge. 
 
Hi ha entre 100 i 150 casos de famílies que conviuen en la mateixa habitació i això fa 
que siguin habitatges inadequats per la presencia de menors, per lo que requereixen 
mesures d’acció immediata. 
 
Les mesures d’acció immediata es centren en incrementar del Fons d’Emergència 
Social 70 habitatges més fins arribar a tenir un estoc a l’entorn de 300 habitatges (20 del 
parc públic i 50 d’entitats financeres d’habitatges buits). 
 
Mesures de prevenció 
 
Per les prestacions d’urgència social és el increment del 20% fins als 1.365.000 euros i 
70.000 euros del conveni amb la Companyia d’Aigües  (2013 – 2015). 
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Per les prestacions d’urgència especials per al pagament de lloguer, es fan unes 
compensacions per el pagament dels lloguers, entre 50 i 200 euros per família, aquest 
diners per el calendari 2013 – 2015 provenen de Fons de la Diputació de Barcelona 
(750.000 euros) i del Fons Agencia Habitatge (450.000 euros). 
 
Altres  mesures per portar a terme 

 
Fer visible la finestreta única d’atenció en matèria d’habitatge amb l’establiment d’un 
únic punt d’accés per a la ciutadania per arreglar qualsevol cosa referent a 
rehabilitacions. 
 
Aplicar un increment del 50% del IBI per aquells habitatges que estiguin desocupats. 
Donar continuïtat als convenis signats amb altres entitats i organismes com son el 
Col·legi de Procuradors, Associació d’Empleats Jubilats i Pensionistes de Caixa de 
Sabadell, Creu Roja, Càritas i d’altres. 
 
La Previsió Econòmica per el període 2013 - 2015 té un pressupost previst de 
6.343.954,41 euros, amb el següent desglòs: 
 
Per el any 2013  2.159.718,14 euros, aquest import està ja assegurat 
Per el any 2014  2.092.118.14 pendent de assegurar 
Per el any 2015  2.092.118.14 per estudiar 
 
D’aquests imports l’Ajuntament aporta  4.983.484,35 que representa el 80% del total. 
Per tot això hi ha un calendari d’aprovació, el qual, demà es farà la seva presentació al 
Ple de Juliol. 
 
A continuació es va passar al segon punt de l’ordre del dia on  l’alcalde Joan Carles 
Sánchez va fer un resum de les Línees estratègiques del nou govern dels 2 anys que 
falten: 
 
Mesures contra la pobresa, ja que hi ha 21.001 aturats, que representen un 10% de la 
població, dels quals 5.000 son de llarga durada. Dels aturats un 38% no tenen el 
graduat social. 
 
Cada mes hi han 80 famílies  que reben alimentació del Rebost Solidari, això equival a 
un 5% de la gent de Sabadell. 
 
Treballar per la viabilitat d’altres serveis com es la Sanitat i el camp Educatiu. 
 
Comuniquen que l’Ajuntament està més bé que fa 10 mesos i que volen garantir la 
continuïtat del personal de l’Ajuntament. 
 
A continuació es va passar al tercer punt de l’ordre del dia relacionat en el Pressupost 
aprovat pel Ple, del qual ens deien que hi ha menys ingressos procedents d’altres 
administracions. El deute que altres administracions tenen amb el Ajuntament és de 26 
milions d’euros, en canvi l’Ajuntament té un deute de 128.000.000€ a conseqüència de 
morositat en ingressos d’impostos i taxes. A més té molta despesa en necessitats 
socials. 
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Ens van donar detalls de la destinació del pressupost, que representa que un 70% va 
per actuacions per a les persones, un 12% per l’amortització de préstecs i interessos, un 
10% per la Gestió Urbanística i el Medi Ambient i un 8% per Serveis Interns. 
 
Llavors com que es va fer tard, el punt 4 de l’ordre del dia, que era Organització 
Associació Àmbit B-30 es va aplaçar per el pròxim Consell Ciutat”. 
 
El president del Consell Jordi Font, agraeix les explicacions i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Bill Phillips i pregunta si el Consell Ciutat només es celebra 
una vegada l’any. 
 
El senyor Lluís Saila li respon que degut als problemes que hi ha hagut a l’Ajuntament 
aquest any només hi ha hagut una reunió, tot i que els hi han assegurat que ara al mes 
d’octubre n’hi haurà un altre. 
 
El  president del Consell Jordi Font, agraeix les explicacions i passa al següent punt de 
l’ordre del dia. 

 
 
5. Comunicacions 

 
El president del Consell, Jordi Font expressa que han portat l’horari de les biblioteques 
municipals, ja que en l’anterior Consell es varen demanar. Seguidament recorda que 
també els poden consultar a la pàgina web de l’Ajuntament. 
 
El secretari delegat, en Melcior Manau, ens fa saber que des del departament de 
Cultura ens diuen que certament hi ha aules d’estudi però s’han anat reduint horaris 
perquè hi havia molt poca gent que en fes ús i recorda que en els moments d’ajustos 
econòmics en què estem es fa insostenible l’obertura d’un equipament per tant poca 
gent. 
 
Seguidament el president del Consell, Jordi Font, dóna pas al següent punt de l’ordre 
del dia. 

 
 

6. Torn obert de paraules 
 
No hi ha cap intervenció. 
 
 

El president del Consell, Jordi Font, desitja bones vacances a tots els assistents i en no  
haver-hi cap més intervenció,  agraeix a tots el presents la seva assistència a l’acte i aixeca la 
sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

       El president 
 


